
ZÁPISNICA 

 
zo zasadnutia OZ v Chmeľovci, konaného dňa 6.6.2024 

 

Program:- tvorí príloha č. 1 tejto zápisnice. 

 

Prítomní: 4 poslanci OZ :  

▪ Mgr. Miloš Tivadar 

▪ Gabriel Vojtek 

▪ Ľuboslava Majerníková 

▪ Mgr. Zuzana Vojteková 

 

Neprítomný: poslanec OZ: 

▪ Peter Muľ 

 

OZ je uznášania schopné. Prezenčná listina tvorí prílohu č. 2 tejto zápisnice. 

 

K bodu 1: Schôdzu otvorila starostka obce Eva Partilová a privítala poslancov a ďalších 

prítomných pani Ing. Slávku Centekovú a pána Jozefa Maňkoša. 

 

K bodu 2: Za zapisovateľa bola určená p. Katarína Kerestešová, za overovateľov zápisnice 

boli určení Miloš Tivadar a Zuzana Vojteková. 

 

K bodu 3 : Starostka obce oboznámila poslancov s programom schôdze. Poslanci 

s programom schôdze súhlasili. 

 

K bodu 4:  V tomto bode starostka obce prečítala uznesenia z predchádzajúcej schôdze a 

následne ich zhodnotila. 

 

K bodu 5: V tomto bode poslanci vzali na vedomie stanovisko Regionálneho úradu pre 

územné plánovanie a výstavu Prešov, správu o prerokovaní návrhu Zmien a doplnkov č. 2, 

súhlasili s vyhodnotením pripomienok podaných v rámci prerokovania návrhu Zmien 

a doplnkov č. 2 ÚPN obce Chmeľovec, schválili Zmeny a doplnky č. 2 ÚPN obce Chmeľovec 

a uzniesli VZN č. 2/2024 o vyhlásení záväznej časti Zmien a doplnkov č. 2 Územného plánu 

obce Chmeľovec. 

 

K bodu 6:  V tomto bode sa sa riešil projektový zámer – parkovisko pri kostole, sú dve verzie 

mostík (lávka), ktorý bude finančné náročnejší, potrebné riešiť storočné vody, cenová ponuka 

na vypracovanie projektovej dokumentácie tejto varianty je 1700 €. Druhá verzia chodník, 

ktorý by lemoval ohradný múr okolo kostola, cenová ponuka na vypracovanie PD je 700 – 

900 €. Poslanci sa prikláňajú k druhej verzii, na pozemkoch bude potrebný archeologický 

výskum. Poslanci súhlasili s vypracovaním PD a s projektovým zámerom. 

 

K bodu 7: Farnosť Podhorany predložila žiadosť o finančný príspevok vo výške 200 € na deň 

rodiny, ktorý sa bude konať 30.6.2024 u nás v obci. Poslanci so žiadosťou súhlasili. 

 

K bodu 8:  V bode rôzne sa predložila žiadosť pána Vraňucha na prehĺbenie odtokového 

kanála pri starom cintoríne, poslanci so žiadosťou súhlasili. Pani starostka informovala 

poslancov, že z PSK nám schválili dotáciu vo výške 3000 € na rekonštrukciu schodov pred 

vstupom do kultúrneho domu. Taktiež oboznámila poslancov, že sú podané projekty Zníženie 

energetickej náročnosti kultúrneho domu a Stavené úpravy cintorína.  



Svojvoľne si občania začali prekrývať priekopy, znižuje sa tým prietok vody. Povoľovanie je 

v Správe a údržbe ciest Prešovského samosprávneho kraja.  Momentálne je naplánová oprava 

cesty pred Bebka, kde sa vytvorila diera. Od 3.6.2024 je prijatý na dohodu pán Pavol Muľ na 

kosenie. 

 

 

V diskusii už nikto nevystúpil, starostka obce poďakovala prítomným a schôdzu ukončila. 

 

V Chmeľovci, dňa 6.6.2024 

 

 

Zapísala: Ing. Katarína Kerestešová     ................................   

 

 

Overovatelia zápisnice:  Miloš Tivadar   ......................................... 

                                          

                                        Zuzana Vojteková             ......................................... 

 


